



**Rochester Chinese Christian Church**  
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526  
Tel: 585.872.6708 || [www.rochesterccc.org](http://www.rochesterccc.org)

Pastor Dingli Chen	<a href="mailto:dchen@rochesterccc.org">dchen@rochesterccc.org</a>
Pastor Stone Wang	<a href="mailto:swang@rochesterccc.org">swang@rochesterccc.org</a>
Rev. Herman Tang	<a href="mailto:htang@rochesterccc.org">htang@rochesterccc.org</a>

**September 8, 2024 9:30 AM**

**Prayer Focus:**

Pray for brothers and sisters to practice loving one another in Christ,  
May Jesus Christ's love touch each of our hearts!

**Call to Worship**

**Hymn of Praise**

**Pastoral Prayer**

**Scripture**

**1 Corinthians 15:20-28**

**Reading**

**Sermon**

Pastor Tang

**The Reality of Resurrection**

1. Hold fast to the hope of resurrection
2. Live out the power of resurrection

**Response Hymn**

**Doxology**

**Benediction**

**Welcome and Announcements**

**Next Week's Sermon Speakers**

**English Worship**  
Pastor Chen

**Chinese Worship**  
Pastor Chen

**RCCCW Worship**  
Pastor Wang



羅城華人基督教會

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || [www.rochesterccc.org](http://www.rochesterccc.org)

陳定立牧師      [dchen@rochesterccc.org](mailto:dchen@rochesterccc.org)

汪正飛牧師      [swang@rochesterccc.org](mailto:swang@rochesterccc.org)

鄧灼文牧師      [htang@rochesterccc.org](mailto:htang@rochesterccc.org)

2024年9月8日 上午十一點十五分

**本週禱告焦點**

為弟兄姐妹操練在基督裏彼此相愛禱告，求耶穌基督的愛觸摸我們每一個人的心。

靜默 [眾坐]

宣召 以賽亞書 12: 1-3 [眾立]

唱詩 #12 你真偉大

公禱

唱詩 單單敬拜 [眾坐]

盡情的敬拜

歡迎與報告

牧禱

讀經 哥林多前書 15:1-58 [眾立]

證道 汪牧師

**基督徒復活的盼望**

- 一、基督復活的見證
- 二、在基督裏眾人都要復活
- 三、復活後的靈性身體

回應詩 #137 基督耶穌今復生 [眾立]

三一頌

祝福

默禱 [眾坐]

下主日崇拜講員

英文崇拜

陳牧師

中文崇拜

陳牧師

西區崇拜

汪牧師

## 報告事項

1. 母堂今天恢復午餐。爲了感謝教會最近的支持，陳斌弟兄爲弟兄姐妹提供今天的午餐。
2. Uncle Johnny（林捷峰弟兄）的追思禮拜將於9月20日星期五晚上7點在母堂舉行。可以以他的名義向 Parkinson 基金會或羅城華人基督教會宣教基金捐款。屆時在教會網站開放直播：  
[rochesterccc.org/unclejohanny](http://rochesterccc.org/unclejohanny)。
3. 如天氣許可，母堂停車場將於9月17日(星期二)至9月19日(星期四)維修鋪油，屆時停車場暫停使用。下週二的體育活動暫停。
4. 教會將推出一項名為「福音使團」的新事工，目的是讓說國語/廣東話的弟兄姊妹有機會學習傳福音的工具，並使用他們的屬靈恩賜傳福音。團隊將每月在母堂和西區聚會一次。第一次聚會的時間是今天下午1:30在母堂。下主日9月15日下午1:30在西區。請為這項事工的開展和大家的參與禱告。
5. 本週六（9月14日）博愛團契的聚會時間是下午4:30-5:30。這樣大家可以參加中秋節慶祝活動。
6. 全教會的中秋節慶祝活動將於本週六（9月14日）下午5:30在母堂舉行。請帶水果或月餅來共度中秋！別忘了邀請新朋友。
7. 9月28日星期六從上午9:00到下午3:00母堂將進行秋季大掃除。請大家來幫忙把教堂清理幹淨，服事神。
8. 10月11日至13日將舉辦家庭和婚姻研討會。請于10月5日之前在 [rochesterccc.org/fmeworkshop](http://rochesterccc.org/fmeworkshop) 注冊。如有疑問，請聯系軒篁姐妹。

## Announcements

1. Church lunch resumes today in Penfield after the second service. As a token of appreciation for the church's recent support, today's lunch is courtesy of brother Bin Chen.
2. Uncle Johnny's memorial service will be held on Friday, September 20th at 7 PM in Penfield. In lieu of flowers, donations may be made in his name to the Parkinson's foundation or to the RCCC Missions Fund. The livestream will be available at [rochesterccc.org/unclejohnny](http://rochesterccc.org/unclejohnny).
3. The Penfield parking lot will be closed next Tuesday, September 17th to Thursday, September 19th due to parking lot repairs and resealing, weather permitting. There will be no sports ministry next Tuesday, September 17th due to the parking lot closure.
4. The first Missional Team ministry meeting will be today at 1:30 PM in Penfield, and next Sunday, September 15th at 1:30PM at West Side. The purpose of this new ministry is to give Mandarin/Cantonese speaking brothers and sisters opportunities to learn evangelism tools and use their spiritual gifts in evangelistic ministry.
5. This Saturday's (9/14) Agape Fellowship group meeting will be from 4:30-5:30 PM so that everyone can join in the Mid-Autumn festival afterwards.
6. There will be a church-wide Mid-Autumn festival celebration at Penfield this Saturday, September 14th starting at 5:30 PM. Please bring fruit or moon cakes to share for this celebration and don't forget to invite friends!
7. On Saturday, September 28th, we will be holding a fall cleanup day at the Penfield location from 9AM to 3PM. Please come and help in serving the Lord through keeping our building grounds clean.
8. There will be a family and marriage enrichment seminar from October 11-13th. Sign up at [ochesterccc.org/fmeworkshop](http://ochesterccc.org/fmeworkshop) by October 5th. Please contact sister Shiu-Huang with any questions.